ΚΑΤΑΛΗΞΕΙΣ ΜΕΤΟΧΗΣ ΦΩΝΗΕΝΤΟΛΗΚΤΩΝ ΚΑΙ ΑΦΩΝΟΛΗΚΤΩΝ ΡΗΜΑΤΩΝ

Η Μετοχή είναι ρηματικό επίθετο, δηλαδή ρήμα και επίθετο μαζί. Έχει χρόνους και φωνές (ενεργητική και μέση) όπως τα ρήματα και γένη και πτώσεις όπως τα επίθετα.
Να θυμάσαι ότι η μετοχή:
· Έχει όλους τους χρόνους εκτός από τον Παρατατικό και τον Υπερσυντέλικο (όπως  το απαρέμφατο)
· Χάνει την αύξηση που έχουν οι ιστορικοί χρόνοι (Παρατατικός, Αόριστος και Υπερσυντέλικος) στην Οριστική αλλά διατηρεί τον αναδιπλασιασμό στον Παρακείμενο.
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ΚΑΤΑΛΗΞΕΙΣ ΑΠΑΡΕΜΦΑΤΟΥ ΦΩΝΗΕΝΤΟΛΗΚΤΩΝ ΚΑΙ ΑΦΩΝΟΛΗΚΤΩΝ ΡΗΜΑΤΩΝ

Το απαρέμφατο είναι ρηματικό ουσιαστικό, δηλαδή ρήμα και ουσιαστικό μαζί. Έχει χρόνους και φωνές (ενεργητική και μέση) όπως το ρήμα και μπορεί να πάρει άρθρο όπως το ουσιαστικό: 
λύειν - τὸ λύειν

Να θυμάσαι ότι το απαρέμφατο:
· Έχει όλους τους χρόνους εκτός από τον Παρατατικό και τον Υπερσυντέλικο (όπως η μετοχή).
· Χάνει την αύξηση που έχουν οι ιστορικοί χρόνοι (Παρατατικός, Αόριστος και Υπερσυντέλικος) στην Οριστική αλλά διατηρεί τον αναδιπλασιασμό στον Παρακείμενο.
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